
Делегат Драгутин Родић поставио је питање Савјету министара БиХ и 

Министарству цивилних послова, које гласи: 

“ У Републици Српској формирана је радна група 2011. године за израду Нацрта закона 

о звањима која је свој рад окончала у септембру 2011. године и припремила оквирни 

текст овог закона за даљу процедуру. У међувремену је почела да ради радна група за 

израду Предлога правилника о коришћењу академских титула, стицања стручних и 

научних звања у БиХ чији је текст на битно другачији начин дефинисао најважнија 

питања у овој области. Министарство просвјете и културе Републике Српске је, 

цијенећи неопходност усклађивања и правних рјешења на територији цијеле БиХ у 

погледу академских титула, привремено обуставило даљу процедуру усвајања закона 

до доношења наведеног правилника. Према мојим сазнањима, израда Правилника за 

које је задужено Министарство цивилних послова БиХ је у завршној фази. Сматрам да 

је потребно да се сагледају сви аспекти постојећих проблема јер непостојање јасног 

прописа из ове области ствара проблеме у пракси и читав низ недоумица приликом 

доношења Правилника о организацији и унутрашњој систематизацији у разним 

институцијама.  

У којој фази се налази израда Правилника о коришћењу академских титула, стицање 

научних и стручних звања у БиХ и кад би се могло очекивати његово усвајање?” 

 

Делегаткиња Борјана Кришто поставила је питања Савјету министара БиХ и 

Министарству безбједности БиХ. Питања гласе: 

 

„     1.   Шта је Министарство безбједности БиХ и Савјет министара урадио по питању 

стварања услова како би донирана опрема била смјештена у Агенцију и у 

пуном капацитету стављена у функцију?  

 

2. Како намјеравате ријешити питање адекватног смјештаја за Агенцију за 

превенцију корупције и координацију борбе против корупције, како би она 

могла у пуном капацитету функционисати у складу са надлежностима и 

задацима утврђеним законом?'' 

 


